
Referat skolebestyrelsesmøde 23. marts 2023 
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Torsdag d. 23. marts 2023 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Kenneth Kristensen  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Susanne Ries 
Djennie Thomsen 
Gunvor Møller Michelsen 
Ebru Ozcan 
Lærer Christine Schmidt Beyer 
Lærer Jørgen Thomsen 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand Oliver Rasmussen 8.B  
Næstformand elevrådet Klara Zilic 9.A 
 
 
 
 

Andre inviterede: 
Peder Stilling (fast gæst) 

Afbud: Peder Stilling, Oliver Rasmussen, Klara Zilic 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 35 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Nyt fra: 
Formanden 
 
 
 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Formanden:  
- Vi er blevet rost af flere forældre, fordi vi laver 
forskellige tiltag. 
 
 
Skoleledelsen:  
- MSP har været til skolebestyrelsesmøde i Kollund, 
for at fortælle om hvad vi er i gang med på 
Lyreskovskolen. Som det ser ud nu er der 10 elever 
fra Kollund som vælger at tage til Gråsten skole, 
formentlig er der kun 4 elever som kommer til 
Lyreskovskolen. Kollund skole ønsker et tættere 
samarbejde med Lyreskovskolen måske allerede 
helt nede fra 4. klasse. 
 
- AabenraaPay er indført i kantinen. Der har været 
få negative henvendelser fra forældre.  
 
- Udskolingsmedarbejderne skal lave et skriv om 
hvordan det positiv påvirker eleverne dagligdag 
ikke at bruge mobiltelefoner i frikvartererne.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andre medlemmer 

 
- Artiklen i Jyske Vestkysten omkring stoffer i 
nærområdet er blevet modtaget fint. Vi har fået 
ros for at vi gør noget på skolen. Der har været få 
negative tilbagemeldinger. 
 
- Jørgen, Morten og MSP har været til dialogforum 
på rådhuset sammen med politikker og andre 
skolebestyrelser. Der blevet talt meget om 
dannelse. 
 
- Vi skal gennem en ny ansættelsesrunde for at 
finde en afdelingsleder til centerklasserne. Der var 
1 kandidat fra første omgang som er gået videre til 
2. runde. 
 
 
Djennie: 
- Meget positivt stemt overfor de ændringer der 
har været på 6. årgang.  
 
Kenneth: 
- Nyt fra Skole og Forældre. Skoleværing fylder 
meget for tiden. Mobiltelefoner er der også stor 
debat om, så børn kan få lov til at være børn.  

2 20 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Anmodning om udvidelse 
af åbningstider i SFO 

 Anmodningen går ud på at åbne tidligere altså at 
udvide fra 6.30 til kl. 6.00 om morgenen.  
- Fordele: Kan være at Lyreskovskolen bliver valgt til. 
- Ulemper: Kan betyde at børn kan få skoledage fra 
kl. 6-17 altså på 11 timer. Personalemæssigt kan det 
gøre det svært at finde personale.  
 
Beslutning:  
Skolebestyrelsen ønsker ikke at udvide 
åbningstiderne. Grunden til vi afviser er, at vi hellere 
vil investere ekstra ressourcer i lektionerne med en 
støtte/pædagog, fremfor at åbne tidligt for få elever 
i SFO’en.  

3 20 
 

Mobilpolitik  Ledelsen har været rundt i de forskellige klasser for 
at spørge hvad deres holdning til mobilpolitikken 
er. Den skal fornyes og opdateres. 
MSP laver et udkast til en ny mobilpolitik.  

4 15 
 

Skoleudviklingssamtale  MSP har gennemgået oplæg fra 
skoleudviklingssamtalen. Powerpointet kan findes 
på skolens hjemmeside.  



5 10 
 

Evt.  Djennie: 
- Hvor langt er skolen med at følge op på elever 
som er visiteret i C4? Processen er i gang. 
 
Susanne:  
- Kunne man lave et oplæg til 
madkundskabslærerne, hvornår de skal lave mad 
og ikke skal. Så forældrene ved hvor store 
madpakker de skal have med.   
- Morten og MSP er et super godt team. Vi er en 
bestyrelse, andre medlemmer har også brug for at 
blive set og hørt.  
 
Morten: 
- Er det muligt at lave et tysk som 2. sprogs linje? 
På den måde er vi måske mere 
’’konkurrencedygtige’’ overfor den tyske skole.  
 
Gunvor: 
- Der har været positive tilbage meldinger på 
læseholdene. Forældrene vil gerne komme med ris 
og ros, for at forbedre læsestrategien endnu mere. 
I forhold til ordblinde elever er der brug for flere 
informationer om dette. Hvem skal lære 
forældrene og børnene hvordan de bruger 
programmerne til deres PC’er.   

6 8 
 

Nyt fra:  
Lukket område 

  

7 2 
 

Punkter til næste møde  - Drøftelser af mobilpolitik 
- Feriepasning af SFO 2 elever 

 


